
Protokoll styrelsemöte på ÖIK 25/3 2024 

Närvarande: 

Marita Larsson  Erik Juhlin 
Jane Ydman   Jessica Trygg 
Erik Fransson  Louise Alm Ödeen 
Annelie Davidsson  (Tommy Karlsson) 

1. Mötets öppnande 

2. Val av justerare: Louise 

3. Dagordningen godkänns 

4. Föregående protokoll 

5. Aktuella mötesfrågor 

a) 51 st vuxna och 28 barn är anmälda till äggalunken! Annelie kollar med Christian 
på Haglunds om sponsring av tårta. Marita kokar ägg, Erik F handlar maten och 
sätter upp lappar. Annelie fixar sponsring av pennor via Werners maskin.  
 

b) Tommy besöker styrelsen och uppdaterar oss från grönyteskötsel: Han har med 
sig en gedigen lista över vad de gör i grönytegruppen. Det är otroligt mycket de 
gör som både vi i styrelsen och alla andra i byn inte förstår. Vi är så glada och 
tacksamma över detta! Planen är att kommunen kommer och kritar upp våran 
fotbollsplan snart. 9 personer i tre olika team är optimalt för grönytegruppen, nya 
eldsjälar behöver rekryteras. Vecka 14 kommer fotbollsplanen testas av a-laget 
för att se om den är redo för vårens träningar och matcher. 
 

c) Se ovan 
 

d) Rapportering från sektionerna: I fotbolls-sektionen planeras den årliga 
vårstädningen i byn utförd av laget. Även vass vid Bunn-kanalen kommer fixas av 
dem. Vad kan killarna i laget göra mer? Ett större engagemang behövs! Erik J 
pratar med Jörgen A om framtidsplaner gällande marknadsföring. och då är 
hallen stängd för aktiviteter.  
 

e) Sponsorarbetet ska vara klart till den 10:e april. 
 

f) Arbete med värmeanläggningen sker i början av april och då är hallen stängd för 
aktiviteter.  
 

g) Vi har ca 235 medlemmar just nu och medlemsavgifterna har betalats väl i år.  
 



h) Sommarjobbarna i kiosken i år kommer vara Selma Grip och Olle Holm, de 
kommer få 65:-/tim 
Motionsgruppen pratar om olika sommarlovsaktiviteter, vilka ska vara ledare? 
Vem har ansvaret? Ev kan ungdomar som ställer upp som ledare få bidrag av 
kommunen. 
 

i) Jessica har varit på samverkansmöte på Vista och bollat idéer med klubbarna i 
vår omgivning. Alla klubbar i vår närhet bedriver omfattande verksamheter för 
barn och ungdomar och ett stort behov finns om en konstgräsplan i Gränna, det 
går inte att vänta på att den nya vägen mellan galgen till Gränna hamn ska 
anläggas. I maj är det planerat att vi på ÖIK kommer hålla i mötet. Mer planering 
görs vid nästa möte. 
 

j) Vi ska börja med digital signering med bank-id för kommande protokoll, vi har 
hittat en sida som fungerar bra och som dessutom är gratis. Tyvärr kan man inte 
skriva protokoll direkt på sidan så de kommer fortsätta läggas upp manuellt. 

6. Övriga frågor:  
Erik J kollar om vi skulle kunna få ett energi-effektiviseringsbidrag. Vi pratar om att kolla 
med kommunen om att få lite ny sand till vår volleybollplan då vi ser att många vill 
använda den. Det skulle passa bra om de ändå häller ut sand till stranden. Vi ska även 
fixa en volleyboll som kan lånas ut från kiosken. Jessica rensar upp kring planen. 

7. Mötet avslutas 

Nästa möte hålls måndag 29:e april kl. 18:30 på ÖIK. 

Vid protokollet: 
Annelie Davidsson  

Justeras av: 
Louise Alm Ödeen 

Ordförande: 
Jessica Trygg 

 

 

 


